
Generalforsamling 2020 Mejsevej. 
 

 Afholdt i Cafeteriet i Glumsøhallen torsdag den 10. september 2020 kl. 19.00  
 
Oprindeligt var planen at afholde generalforsamlingen i marts måned men pga. forsamlingsforbuddet 
relateret til Covid19 blev generalforsamlingen aflyst. Vi afholder derfor generalforsamling senere end 
angivet i vedtægterne for grundejerforeningen Mejsevej.  

 
Tilstede: 
Bestyrelsen: Peter, Tonni, Jette & Kenneth 
Beboer: Glen, Anni, Dorthe, Kenneth, Vibeke, John 
 

Punkt 1, valg af dirigent: 
Glen blev valgt 
 

Punkt 2, Bestyrelsens beretning iflg. Formanden: 
 
Velkommen til generalforsamlingen 2020 for grundejerforeningen Mejsevej.  
Vi har afholdt 2 bestyrelsesmøder i det forgangne år. På disse møder har vi blandt andet snakket om  
problemerne med manglende vedligeholdelse/græsslåning på nogle af de ubebyggede grunde.  
Bestyrelsen har fået henvendelser fra grundejere, som er generet af den store mængde ukrudtsfrø, som  
kommer fra disse grunde. På trods af adskillige henvendelser fra bestyrelsen er ikke alle grundene blevet  
vedligeholdt/slået. Fremadrettet vil bestyrelsen kontakte (første rykker) grundejere som ikke  
vedligeholder/slår deres grunde i henhold til vedtægterne og opfordrer til at den enkelte grundejer får  
udført vedligeholdelse/græsslåning. Sker dette ikke vil næste rykker resultere i et rykkergebyr på 300kr.  
Bliver grunden fortsat ikke vedligehold vil bestyrelsen kontakte et firma til, at udføre  
vedligeholdelse/græsslåning på den enkelte grundejers regning.  
 
Se nedenstående udklip af vedtægterne som omhandler vedligeholdelse af de enkelte ejendomme.  
 
Der er udført sprøjtning mod ukrudt mellem vej og kantsten, samt fortov 2 gangen i den forgangne  
periode. Bestyrelsen planlægger også sprøjtning 2-3 gange i 2020.  
Der blevet foretaget beskæring af plantebæltet mellem Drosselvej og Mejsevej.  
Der er ydermere blevet plantet 3 paradistræer på fællesarealet som planlagt.  
Jeg/vi håber på et godt generalforsamlingsmøde.  
Vel mødt. Bestyrelsen. 
 

 



Punkt3, Forelæggelse af det reviderede regnskab. 
 
Regnskabet godkendt. 

 
 

 



 

Punkt4, Behandling af indkomne forslag  
 
 
Forslag 1, Forslag til færdiggørelse af fortove, indsendt af Daniel nr.26.  
 
Vedtages enstemmigt med forbehold for dialog. 
 
Forslag til færdiggørelse af fortove, indsendt af Daniel nr.26.  
 

 

 
 



Forslag 2: Beløbet til vejfonden hæves fra 250.000kr til 350.000kr., Indsendt af Kenneth nr.50.  
 
Vedtaget at forhøje vejfonden til 350.000 der skal 

 
 

Punkt 5: Bestyrelsens forslag til budget for 2020 og fastsættelse af kontingent  
Budgetforslag godkendes.

 
Punkt 6, Valg af formand:  
Peter fortsætter som formand. 
 

Punkt 7, Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter:  
Ny bestyrelsesmedlem er Glen. 
Nye suppleanter er Kenneth Lykke og Michael Nicolaisen 

 
Punkt 8, Valg af revisor og revisorsuppleant  
Revisor: Rebecca Noer genvalgt. 
Revisor suppleant: Annette Kobernagelsen 
 

 



9. Eventuelt  
 
Festudvalget kigger på en løsning næste år. 
 
Kommentarer: Opdatering af websiden ønskes lidt mere hyppigt. 
 
Klipning af plantebælte, input fra beboer der ønskes klipning skal henvende sig til bestyrelsen seneste 
ved årsskiftet. Det er noteret at Anni, Dorthe og Kenneth Lykke ønsker beskæring. 
  


